
Referat fra FAU-møte 11. november 2024 kl. 1800 på Holviga Skole. 
 
 

Til stede:  
FAU: Tor S. Eide, Andreas Topland, Øystein Fossestøl, Lina Henriksen, Nina Boskovic og Jan 
Vidar R. Midtbø 
 
Andre: Ruth Skåre Grunnøy (rektor).  
 
Forfall: Bård Hemnes 
 
 

Referent:  
Jan Vidar R. Midtbø 

 
 

Godkjenning av innkalling 
Ingen bemerkninger. 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Godkjenning av referat fra forrige møte 
Ingen bemerkninger. 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Informasjon fra skolen 
Rektor informerte om status ved skolen. 

• Aktiviteter i november og desember:  
o Skolen har vært i kontakt med Rasteplassen angående «omvendt kalender» 
o Det blir avholdt desemberverksted for alle trinn. Fadderklassene er sammen. 

• Skolen ligger fortsatt i balanse i henhold til budsjett. Rektor er usikker på om det 
holder ut året, men hun håper å også være i balanse ved årsslutt. 

• Det skal avholdes brukerundersøkelse for SFO for alle skoler i hele kommunen. 
Undersøkelsen vil finne sted i februar 2025. 

 
 

Oppfølging av SFO-saken fra tidligere møter 
Rektor, SFO-leder, Tor Eide (FAU-leder) og Nina Boskovic (FAU-representanten for 3. trinn) 
har hatt møte med foreldrekontaktene i 3. trinn. Bakgrunnen for møtet var å følge opp klagen 
foreldrene i 3. trinn tidligere har fremmet. Skolen ønsket derfor å oppnå en tettere dialog 
med dem, og gi dem en mulighet til å diskutere SFO-tilbudet med ledelsen. I tillegg til det 
avholdte møtet, vil SFO-leder stille på foreldremøtene i 1. og 2. trinn, samt i 3. og 4. trinn ved 



behov.  
 

Skolebåten Kjell 
Båten er nå tatt opp, og vinterkonservert. 
 

Barnevakten 
Organisasjonen «Barnevakten» skal holde kurs om nettvett og mobbing for elevene 3. og 4. 
trinn med foreldre. Kurset blir antagelig avholdt mandag 25. november i Oasen på 
ungdomsskolen. Invitasjon kommer via Visma så fort dato og sted er endelig bestemt. 
 

Manglende lys ved den gamle skolen 
Området mellom Grooseveien og modulskolen er mangler lys. Rektor tar kontakt med 
kommunen, og sjekker om det er mulig å få skrudd lyset på igjen. 
 

Utearealene ved skolen 
Lina Henriksen har tilgang på en konteiner med gamle bildekk, som vi kan få bruke i skolens 
utearealer. Vi tar opp tråden igjen angående dekkene nærmere vårdugnaden. 
 
Det har tidligere vært diskutert å opprette en sykkelbane og en ny gapahuk ved skolen. Lina 
har fått tilbud fra lokale aktører om å bygge dette. FAU-leder Tor Eide vil høre med 
kommunen om vi kan bruke arealet til dette, og FAU vil se på mulighetene til å søke midler til 
bygging. 
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